
PROTOKOLL
från sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
på Stadion den 23/10 1950.
Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Öppnades sammanträdet av ordföranden, som lät föredraga proto
koll från styrelsens sammanträden den och 10:e oktober. 
Protokollen godkändes i förefintligt skick.

§ 2. Från Svenska Skidförbundet förelåg en skrivelse med en erinran 
om hur tävlingsunderhandlingar med tyska arrangörer skall skötas 
och med anhållan om att få ta del av den korrespondens, som 
skulle ha förts mellan DIF och en tysk arrangör. Beslöts att 
meddela Skidförbundet, att DIF endast haft en förberedande kon
takt med nämnda arrangör och att någon inbjudan ej godkänts 
från föreningens sida. När inbjudan blev aktuell skulle Skid
förbundet ånyo kontaktas för sanktion.

§ 3. En uppgift att distriktsorganisationen inom skidor förbereder 
uttagande av en ny skatt på skidtävlingar föranledde dis
kussion. Beslöts att orientera Skidförbundet om att DIF under 
dylika förhållanden måste anmäla vissa betänkligheter mot att 
investera så stort kapital i backbygget i Hammarby. För kon
takten med förbundet utsågs Sven Larson, Nordlund, Dunér, 
Hedjerson och Wising.

§ 4. Sedan Hans Garpe och Sigge Bergh infunnit sig vidtog en diskus
sion om hur vissa växeltransaktioner med USA-dollars skett i 
samband med fotbollagets turnering till Amerika 1948. Bergh 
vidgick att han för egen räkning gjort vissa kursvinster, men 
att han inte kunde precisera någon summa. Han ansåg sig ha fått 
fria händer att förfara som han gjort.

§ 5. Beslöts att kalla bordtennissektionens styrelse till samman
träde kl. 18 den 2/11 och skidsektionens styrelse kl. 19 samma 
dag på Stadion.

§ 6. Wising anmälde att SM-förberedelserna krävde ett startkapital 
på ett par tusen kronor, varom han anhöll. Han redogjorde för 
Nordenskjölds kontakter med kungahuset i fråga om beskyddar
skapet för SM-veckan.

§ 7. Fotbollssektionens budget förelåg i ett exemplar. Beslöts att 
låta duplicera detta i flera ex. och utsända dessa för studier 
till styrelsens medlemmar före behandling vid nästa samman
träde .

§ 8. Nordlund redogjorde för filmplanerna i samband med fotbolls
resan till Fjärran Östern. Styrelsen beslöt tillstyrka, att 
DIF skulle engagera sig ekonomiskt i filmens tillkomst i en
lighet med av sektionen uppgjort förslag. Samtidigt sank
tionerades turneringen i fråga om truppens sammansättning, 
matchplan och ekonomi, allt i enlighet med det av sektions
styrelsen uppgjorda förslaget, som bifogas detta protokoll.

§ 9. En framställning från Djurgårdens hembygdsförening om ett bi
drag till verksamheten på kr. 500:- avslogs.

§ 10. Hellborg begärde ett anslag på kr. 200:- för inköp av priser 
till snabbaste fallsegrarna i samtliga viktklasser vid DM-
brottningar. Styrelsens beslut: avslag.

§ 11. Ishockeysektionen hade begärt sanktion för en turnering till 
England. Sekreteraren meddelade, att någon sanktion ej var ak
tuell i och med att turnén avskrivits i DIF:s regi.

§ 12. Ur ett protokoll från bordtennisstyrelsen framgick, att sek
tionen planerade att ta hit ett lag från Jugoslavien. Beslöts 
att avvakta sektionens ansökan om sanktion för en ev. tävling.

§ 13. Den nybildade bandysektionens styrelse kungjordes i en skrivel
se från sektionen och fick styrelsens välsignelse.



forts. protokoll av den 23/10/50.

§ 14 . Beslöts att kalla sektionsstyrelserna till ett gemen
samt möte med styrelsen måndagen den 20/11 kl. 18 på 
Stadion och att dagordningen därvid bl.a. skulle upp
ta följande ärenden: a) utmärkelser inför årsmötet, 
b) förslag till nya styrelseledamöter i st. f. avgående 
ordf., vice ordf., sekr. och ytterligare en ledamot 
c) förslag på jubileumstävlingar.

§ 15. Diskuterades en del ekonomiska angelägenheter och be
slöts att inhämta en del uppgifter från Grunander, Bergh 
och Benson i samband med Amerikaresan 1948 och från Arne 
Malmgren om bordtennisturneringen till Jugoslavien 1949.

§ 16. Avslutade ordf. sammanträdet och fastställde nästa sam
manträde till den 2/11 kl. 18 på Stadion.


